
ПРОТОКОЛ № 22

засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради
з питань житлово-комунального господарства, використання природних

ресурсів та агропромислового комплексу

Склад комісії 10 осіб від 14 грудня 2023 року

ВІДЕОКОНФЕРЕНЦІЯ
Присутні:
Голова постійної комісії: Собко М.О.
Заступник голови 
постійної комісії: Кайдаш Ю.А.
Секретар комісії: Тесленко А.В.
Члени постійної комісії: Головань О.Д., Здебська В.П.,  Соловчук І.М.
Відсутні:
Члени постійної комісії: Донець О.О., Шевченко Д.В., Шевчук А.С., 

Яровой А.І. (мобілізований)

У роботі засідання постійної комісії обласної ради взяли участь:
голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій
Коваленко С.П.,
депутат обласної ради восьмого скликання Кальченко В.М.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1.Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2024 рік.
Інформуює:  Анісімова  Анжела  Миколаївна –  в.о.  директора  департаменту

фінансів Кіровоградської обласної військової адміністрації.
Запрошено: Дубровський  В’ячеслав  Юрійович  —  директор  департаменту

екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації
Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-

комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної військової адміністрації.

Фурманова  Валерія  Валеріївна –  директор  департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної військової адміністрації

Васильєва Ірина Євгенівна – директор департаменту капітального
будівництва Кіровоградської обласної військової адміністрації

2.Про  програму  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської  області  на
2024 рік.

Інформує:  Ревенко  Наталія  Олександрівна –  директор  департаменту
економічного розвитку та торгівлі  Кіровоградської обласної військової адміністрації.
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3. Про звільнення від сплати частини чистого прибутку ОКВП «Дніпро-Кіровоград».
Інформує:  Анісімова  Анжела  Миколаївна –  в.о.  директора  департаменту

фінансів Кіровоградської обласної військової адміністрації.
Запрошено:Романюк  Микола  Олександрович –  в.о.  генерального  директора

ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-

комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської
обласної військової адміністрації.

4. Про  внесення  змін  до  переліку  підприємств,  установ,  організацій,  що  надають
соціально важливі послуги населенню.

Інформуює:  Печенюк Сергій —  головний спеціаліст відділу з питань цифрових
трансформацій,  цифрового  розвитку  та  цифровізації  Кіровоградської  обласної
військової адміністрації 

5. Про обмеження запуску ринка сільськогосподарських земель з 2024 року.
Інформують: Собко Максим Олегович — голова постійної комісії обласної ради

Фурманова  Валерія  Валеріївна –  директор  департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної військової адміністрації

Пойда Віталій Васильович – депутат Гайворонської міської ради,
голова постійної комісії міської ради з питань бюджету.

6. Про  затвердження  обласної  програми  розвитку  агропромислового  комплексу
Кіровоградської області на 2024-2028 роки.

Інформує: Фурманова  Валерія  Валеріївна –  директор  департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної військової адміністрації

7. Про  затвердження  обласної  програми  розвитку  рибного  господарства  у
Кіровоградській області на 2024-2027 роки.

Інформує: Бойко Сергій Вікторович – начальник відділу матеріально-технічного
забезпечення управління Державного агентства меліорації та рибного господарства у
Кіровоградській області.

Фурманова  Валерія  Валеріївна –  директор  департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної військової адміністрації

8. Про стан будівництва об’єктів ОКВП «Дніпро-Кіровоград».
Інформує:  Романюк  Микола  Олександрович –  в.о.  генерального  директора

ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

9. Про  лист  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»  щодо  надання  фінансової  підтримки
обласному підприємству у 2024 році.

Інформує:  Романюк  Микола  Олександрович –  в.о.  генерального  директора
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

10. Про  оголошення територій такими, що належать до природно-заповідного фонду
місцевого значення.

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович — директор департаменту екології
та природних ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації

11. Про план роботи постійної комісії обласної ради на 2024 рік.
Інформує: Собко Максим Олегович — голова постійної комісії обласної ради

Результати голосування за порядок денний: “За” – одноголосно.
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1. Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2024 рік.
Слухали: Інформацію  в.о.  директора  департаменту  фінансів

Кіровоградської обласної військової адміністрації Анісімової А.М. про проєкт
розпорядження начальника Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації
“Про  обласний  бюджет  Кіровоградської  області  на  2024  рік”  за  участі
профільних  головних  розпорядників  коштів  обласного  бюджету  щодо
бюджетних запитів на 2024 рік, а саме:  департаменту житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової  адміністрації,  департаменту  екології  та  природних  ресурсів
Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації,  департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної військової адміністрації і
департаменту  капітального  будівництва  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації.

Пропозицій та зауважень від депутатів постійної комісії не надійшло.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати  запропонований  проєкт  розпорядження  начальника

Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  “Про  обласний  бюджет
Кіровоградської області на 2024 рік”.».

Результати голосування: “За” – 6

“утрим” — 0

“проти” - 0

Прийнято висновки: № 170 (додаються) 

2. Про  програму  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської
області на 2024 рік.

Слухали: Інформацію директора департаменту економічного розвитку та
торгівлі   Кіровоградської обласної військової адміністрації  Ревенко Н.О. про
програму  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської  області  на
2024 рік.

За  наданою  інформацією,  обласною  військовою  адміністрацією  із
залученням  всіх  структурних  підрозділів,  територіальних  відомств,
територіальних  громад,  депутатського  корпусу,  науковців  та  громадськості
області  підготовлено  проєкт  програми  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської  області  на  2024  рік  та  проєкт  розпорядження  начальника
обласної військової адміністрації про її затвердження.

Проєкт розпорядження начальника обласної військової адміністрації "Про
програму  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської  області  на
2024 рік (на період дії воєнного стану та  30 днів після його припинення чи
скасування)" вноситься на розгляд обласної ради для схвалення депутатським
корпусом обласної ради.

В обговоренні взяли участь: Коваленко С.П., Собко М.О., Головань О.Д.
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За  результатами  обговорення,  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати  запропонований  проєкт  рішення  обласної  ради  “Про

програму  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської  області  на
2024 рік”.».

Результати голосування: “За” – 6
“утрим” — 0

“проти” - 0

Прийнято висновки: № 171 (додаються) 

3. Про звільнення від сплати частини чистого прибутку ОКВП «Дніпро-
Кіровоград».

Слухали: Інформацію  в.о.  директора  департаменту  фінансів
Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Анісімової  А.М.  щодо
пропозиції  звільнити ОКВП “Дніпро-Кіровоград” від нарахування та сплати до
обласного бюджету частини чистого прибутку (доходу) комунальних унітарних
підприємств  за  результатами  фінансово-господарської  діяльності  за  звітні
періоди 2023 року. 

Брали участь в обговоренні: Собко М.О., Тесленко А.В.
З метою  сприяння  стабілізації  фінансового  стану  підприємства,

безперебійному  постачанню  питної  води  населенню,  промисловим
підприємствам  та  бюджетній  сфері  області,  за  результатами  обговорення,
голова постійної комісії поставив на голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати  запропонований  проєкт  рішення  обласної  ради  з  даного

питання.».
Результати голосування: “За” - 6

“Утрим.” - 0

“Проти” - 0

Прийнято висновки: № 172 (додаються) 

4. Про  внесення  змін  до  переліку  підприємств,  установ,  організацій,  що
надають соціально важливі послуги населенню.

Слухали: Інформацію головного спеціаліста відділу з питань цифрових
трансформацій, цифрового розвитку та цифровізації Кіровоградської обласної
військової адміністрації   Сергія ПЕЧЕНЮКА про внесення змін до переліку
підприємств,  установ,  організацій,  що  надають  соціально  важливі  послуги
населенню,  доповнивши  Перелік  підприємств,  установ,  організацій,  що
надають  соціально  важливі  послуги  населенню,  новим   пунктом  12  такого
змісту:  "12.  Філія  "Кропивницький  дослідницько-проектний  офіс  цифрового
розвитку"  громадської  організації  "Наукова  установа  "Цифрова  агенція  "Е-
Екологія.".

За  наданою  інформацією,  02  серпня  2023  року  між
Центральноукраїнським  цифровим  офісом  та  громадською  організацією
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«Наукова установа «Цифрова агенція «Е-Екологія» укладено Меморандум про
співробітництво від 02.08.2023 року №2 щодо створення допоміжної організації
у  сфері  цифрового  розвитку,  цифрових  трансформацій  та  цифровізації  у
Кіровоградській області, в межах діяльності обласного координаційного центру
з  питань  реалізації  заходів  та  проектів  цифрової  трансформації,  цифрового
розвитку  та  цифровізації,  15  серпня  2023  року  у  Кіровоградській  області
розпочала  свою  діяльність  новостворена  допоміжна  організація  –  ФІЛІЯ
"КРОПИВНИЦЬКИЙ  ДОСЛІДНИЦЬКО-ПРОЕКТНИЙ  ОФІС  ЦИФРОВОГО
РОЗВИТКУ"  ГО  "НАУКОВА  УСТАНОВА  "ЦИФРОВА  АГЕНЦІЯ  "Е-
ЕКОЛОГІЯ" (ЄДРПОУ ВП: 45238609).

З  метою  підтримки  активізації  процесів  надання  соціально  важливих
послуг  населенню у  сфері  цифрових трансформацій,  цифрового  розвитку  та
цифровізації  публічного  управління  та  суспільного  життя,  а  також,
забезпечення  систематичного  проведення  в  області  digital-заходів  (наукових,
освітніх, навчальних, експериментальних, практичних та інших), за підсумками
обговорення, голова постійної комісії поставив на голосування пропозицію:

«1. Інформація з порушеного питання взяти до відома.
2. Підтримати  запропонований  проєкт  рішення  обласної  ради  з  даного

питання.».

Результати голосування: “За” - 6

“Утрим.” - 0

“Проти” - 0

Прийнято висновки: № 173 (додаються) 

5. Про  обмеження  запуску  ринка  сільськогосподарських  земель  з
2024 року.

Слухали: інформацію голови постійної комісії обласної ради Собка М.О.
та   директора  департаменту  агропромислового  розвитку  Кіровоградської
обласної  військової  адміністрації  Фурманової  В.В.  та  члена  Правління  ВАР
Пойди  В.В.  стосовно  змін  з  2024  року  умов  обігу  земель
сільськогосподарського призначення, підтримуючи аграріїв області.

Фурманова В.В. нагадала, що що ВАР виступає проти підняття ліміту з
продажу землі та за продовження терміну дії  чинного обмеження (не більше
100 га в одні руки).

 Мінагрополітики, у свою чергу, вважає доцільно запроваджувати другий
етап земельної реформи щоб не повертатися до додаткових договорів оренди.

Другий етап земельної реформи настає після 01 січня 2024 року.
Започаткована електронна петиція ВАР, яка звертається до Президента

України, наразі перебуває на розгляді.
Пойда В.В. пояснив позицію ВАР з даного питання та поінформував про

те,  що  обласна  військова  адміністрації  у  підтримку  позиції  ВАР  направила
відповідного листа на Офіс Президента України.

Взяли участь в обговоренні: Собко М.О., Головань О.Д., Тесленко А.В.,
Соловчук І.М.
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За  результатами  активного  обговорення,  голова  постійної  комісії
Собко М.О. поставив на голосування наступні висновки комісії:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.

2. Підготувати  та  внести  на  розгляд  обласної  ради  проєкт  рішення  з
питання  “Про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  восьмого
скликання  до  голови  Верховної  Ради  України,  Прем'єр-міністра  України,
Міністра  аграрної  політики  та  продовольства  України,  голови  комітету
Верховної  Ради  України  з  питань  аграрної  та  земельної  політики  про
обмеження запуску ринка сільськогосподарських земель з 2024 року”.».

Результати голосування: “За” - 5

“Утрим.” - 1 (Кайдаш Ю.А.)

“Проти” - 0

Висновки: НЕ ПРИЙНЯТО 

6. Про  затвердження  обласної  програми  розвитку  агропромислового
комплексу Кіровоградської області на 2024 2028 роки.

Слухали: Інформацію  директора  департаменту  агропромислового
розвитку  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Фурманової  В.В.
про обласну програму розвитку агропромислового комплексу Кіровоградської
області на 2024 - 2028 роки.

За  результатами  обговорення, голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати  запропонований  проєкт  рішення  обласної  ради  з  даного

питання.».
Інших зауважень та пропозицій не надійшло.
Результати голосування: “За” - 5

“Утрим.” - 1 (Соловчук І.М.)

“Проти” - 0

Прийнято висновки: НЕ ПРИЙНЯТО

Враховуючи наявні технічні негаразди під час голосування на засіданні комісії,
голова постійної комісії поставив на голосування пропозицію:

“Повернутися до голосування з даного питання”

Інших зауважень та пропозицій не надійшло.
Результати голосування: “За” - 5

“Утрим.” - 0 

“Проти” — 1 (Соловчук І.М.)
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7. Про затвердження обласної програми розвитку рибного господарства у
Кіровоградській області на 2024-2027 роки.

Слухали: Інформацію  Державного  агентства  меліорації  та  рибного
господарства  у  Кіровоградській  області  та  департаменту  агропромислового
розвитку  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  про  обласну
програму розвитку рибного господарства  у Кіровоградській області  на 2024-
2027 роки.

Доповідач  зазначив,  що  проєкт  програми спрямований  на  реалізацію
Стратегії розвитку Кіровоградської області на 2021-2027 роки та Плану заходів
на  2021-2023  роки  із  її  реалізації,  затверджених  рішенням  Кіровоградської
обласної  ради  від  12  березня  2020  року  №  743,  Стратегії  розвитку  галузі
рибного господарства України на період до 2030 року та операційного Плану
заходів з її реалізації у 2023-2025 роках, схвалених розпорядженням Кабінету
Міністрів  України  від  2  травня  2023  року  №  402-р,  щорічних  програм
економічного та соціального розвитку області.

Проєкт рішення розроблений з  метою сталого розвитку галузі  рибного
господарства  області,  збереження  природних  запасів  та  збільшення
виробництва водних біоресурсів та виробленої з них рибо продукції.

Прийняття  рішення  дасть  можливість  забезпечувати  розвиток  рибного
господарства  Кіровоградської  області,  відновлення  рибогосподарського
потенціалу  природних водойм  області  через  їх  повномасштабне  зариблення,
збереження  та  збільшення  запасів  промислових  видів  риб,  впровадження
комплексних  заходів  з  підвищення  продуктивності  водойм,  а  також
підтримання сталих запасів цінних видів риб. 

За  результатами  обговорення, голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати  запропонований  проєкт  рішення  обласної  ради  з  даного

питання.».
Інших зауважень та пропозицій не надійшло.
Результати голосування: “За” - 5

“Утрим.” - 0

“Проти” — 1 (Соловчук І.М.)

Прийнято висновки: НЕ ПРИЙНЯТО

З  метою  попередження  виникнення  технічної  причини  не  прийняття
висновків  комісії,  Собко  М.О.  запропонував  депутатам,  хто  має  позицію
“Проти”  чи  “Утрим.”,  у  разі  виникнення  суперечності  або  питань  щодо
запропонованих проєктів рішень обласної  ради,  обговорювати їх та задавати
запитання.  Таким  чином  зможемо  бачити  та  розуміти,  що  результати
голосування є об’єктивними та на них не впливають технічні причини.

У відповідь  на  це,  Соловчук  І.М.  зазначив,  що саме  він  проголосував
інакше  від  загальної  думки,  та  озвучив  свою  позицію  з  даного  та  іншого,
попереднього питання.
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За  результатами  обговорення  питань  з  тематики  агропромислового
комплексу  та  рибного  господарства,  Соловчук  І.М.  та  Головань  О.Д.
запропонували переголосувати з двох попередніх питань.

Враховуючи пропозицію членів комісії, голова постійної комісії постави
на голосування наступну пропозицію:

“Повернутися  до  голосування  з  шостого  та  сьомого  питання  порядку
денного комісії”

Результати голосування: “За” - 6
“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

На підтриману пропозицію, Собко М.О. поставив на переголосування:

наступний  проєкт  висновків  комісії  про  обласну  програму  розвитку
агропромислового комплексу Кіровоградської області на 2024 - 2028 роки:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.

2. Підтримати  запропонований  проєкт  рішення  обласної  ради  з  даного
питання.».

Результати голосування: “За” - 6
“Утрим.” - 0

“Проти” - 0

Прийнято висновки: № 174 (додаються)

наступний проєкт висновків комісії  про обласну програму розвитку рибного
господарства у Кіровоградській області на 2024-2027 роки:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.

2. Підтримати  запропонований  проєкт  рішення  обласної  ради  з  даного
питання.».

Результати голосування: “За” - 6
“Утрим.” - 0

“Проти” - 0

Прийнято висновки: № 175 (додаються)

8. Про стан будівництва об’єктів ОКВП «Дніпро-Кіровоград».
Слухали: Інформацію  в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-

Кіровоград”  Романюка  М.О.  про  стан  будівництва  об’єктів  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”, які реалізуються за рахунок позики Світового банку та обласного
фонду охорони навколишнього природного середовища.

Доповідач зазначив, що на сьогодні таких об’єктів 6, 1 з яких реалізується
за  кошти обласного фонду охорони навколишнього  природного  середовища.
Коротко поінформував про стан будівництва кожного з них.

Взяли  участь  в  обговоренні: Собко  М.О.,  Тесленко  А.В.,
Кальченко В.М.

За  результатами  обговорення, голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
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2. Рекомендувати  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  вжити  заходів  щодо
отримання  сертифікатів  готовності  до  експлуатації  у  зазначені  терміни
наступних об’єктів:
які реалізуються за рахунок позики Світового банку
“Проєктування, постачання та монтаж: “Система автоматизації і телеметрії” у
квітні 2024 року;
“Проєктування, постачання та монтаж: “Насосні станції водопроводу” у січні
2024 року;
“Проєктування,  постачання  та  монтаж:  “Каналізаційні  очисні  споруди
м. Кіровоград-Реконструкція” у січні 2024 року;
“Проєктування, постачання та монтаж: “Насосні станції каналізації” у березні
2024 року;
“Проєктування,  постачання  та  монтаж:  “Дніпровська  водоочисна  станція-
Реконструкція” у червні 2024 року;
який  реалізується  за  рахунок  обласного  фонду  охорони  навколишнього
природного середовища
«Реконструкція  каналізаційних  очисних  споруд  з  новим  будівництвом  цеху
механічного  зневоднення  осаду  стічних  вод  по  вул.  Байкальська,  107  в
м. Кропивницькому Кіровоградської області» у січні 2024 року.».

Інших зауважень та пропозицій не надійшло.
Результати голосування: “За” - 6

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

Прийнято висновки: № 176 (додається)

 9. Про  лист  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»  щодо  надання  фінансової
підтримки обласному підприємству у 2024 році.

Слухали: Інформацію  в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Романюка  М.О.  щодо  надання  фінансової  підтримки обласному
підприємству у 2024 році.

Було  зазначено,  що  підприємство  продовжує  застосовувати  тарифи  на
централізоване  водопостачання  та  водовідведення,  встановлені  постановою
НКРЕКП від 22 грудня 2021 року № 2858.

За  результатами  роботи  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  за  9  місяців
2023 року  діючі  тарифи  відшкодували  витрати  обласного  підприємства  по
централізованому  водопостачанню  лише  на  64,1%,  по  централізованому
водовідведенню 88,2%.

Відповідно  до  пункту  2  розділу  ІІ  «Прикінцеві  положення»  Закону
України   “Про  внесення  змін  до  Бюджетного  кодексу  України  щодо
забезпечення  підтримки  обороноздатності  держави  та  розвитку  оборонно
промислового  комплексу  України”  встановлено  виняток  щодо  застосування
положень пункту 1 частини другої статті 29 та пункту 1 частини першої статті
64 Бюджетного кодексу України та передбачено обов’язок органів місцевого
самоврядування  надавати  фінансову  підтримку  з  бюджетів  сільських,
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селищних, міських територіальних громад суб’єктам господарювання у сфері
централізованого  водопостачання  та  централізованого  водовідведення  для
здійснення їх операційної діяльності.

Взяли участь в обговоренні: Собко М.О., Кайдаш Ю.А.
З  метою дотримання  вимог  постанови  Кабінету  Міністрів  України  від

29 квітня  2022  року  № 502  “Деякі  питання  регулювання  діяльності  у  сфері
комунальних послуг у зв’язку із введенням в Україні воєнного стану”, а також
зважаючи, що ОКВП “Дніпро-Кіровоград” забезпечує питною водою понад 470
тисяч  населення,  а  кількість  споживачів  на  сьогодні  постійно  зростає  через
воєнний  стан  в  Україні,  задля  сприяння  стабільній  роботі  обласного
підприємства,  за результатами обговорення, голова постійної комісії поставив
на голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  надати  обласній  раді

інформацію  щодо  розподілу  субвенції  між  відповідними  територіальними
громадами області, з метою розрахунку розміру надання фінансової підтримки
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

3. Рекомендувати  голові  Кіровоградської  обласної  ради  порушити
клопотання перед відповідними територіальними громадами області стосовно
необхідності надання субвенції з місцевих бюджетів обласному бюджету для
фінансової підтримки обласного підприємства для здійснення його операційної
діяльності.

4. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  військовій  адміністрації
розглянути  порушене  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  питання  стосовно
передбачення в обласному бюджеті на 2024 рік коштів для надання фінансової
підтримки  обласному  підприємству  з  метою  забезпечення  його  стабільної
діяльності.».

Інших зауважень та пропозицій не надійшло.
Результати голосування: “За” - 6

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

Прийнято висновки: № 177 (додається)

 
10. Про  оголошення  територій  такими,  що  належать  до  природно-
заповідного фонду місцевого значення.

Слухали: Інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації Дубровського В.Ю.
про  оголошення (створення)  2  нових територій  природно-заповідного  фонду
місцевого значення,  загальною площею 58,0 га,  а  саме території:  “Бузький”,
“Голубові    кринички”  без  вилучення  земельних  ділянок,  із  забезпеченням
розробки  Положень  про  зазначені  території  природно-заповідного  фонду
місцевого  значення  та  передачі  їх  під  охорону  відповідно  до  чинного
законодавства.
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За  результатами  обговорення, враховуючи  виявлені  не  точності  у
поданому проєкті  рішення обласної  ради з  даного питання,  голова постійної
комісії поставив на голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.

2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  внести  зміни  до  проєкту
рішення з даного питання, а саме:

пункт 3 викласти у наступній редакції  “Контроль за виконанням цього
рішення  покласти  на  постійну  комісію  обласної  ради  з  питань  житлово-
комунального  господарства,  використання  природних  ресурсів  та
агропромислового комплексу.”.

3. Підтримати  запропонований  проєкт  рішення  обласної  ради  з  даного
питання з урахуванням рекомендацій постійної комісії обласної ради.».

Інших зауважень та пропозицій не надійшло.
Результати голосування: “За” - 6

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

Прийнято висновки: № 178 (додається)

 11. Про план роботи постійної комісії обласної ради на 2024 рік.
Слухали: Інформацію голови постійної  комісії  обласної  ради з  питань

житлово-комунального  господарства,  використання  природних  ресурсів  та
агропромислового  комплексу  Собка  М.О.  про  план  роботи  постійної  комісії
обласної  ради  на  2024 рік,  який  складено  за  результатами  аналізу  переліку
рішень обласної ради, що перебувають на контролі постійної комісії обласної
ради.

За  результатами  обговорення, голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Затвердити  план  роботи  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань

житлово-комунального  господарства,  використання  природних  ресурсів  та
агропромислового комплексу на 2024 рік (додається).».

Інших зауважень та пропозицій не надійшло.
Результати голосування: “За” - 6

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

Прийнято висновки: № 179 (додається)

 
Собко М.О. подякував всім присутнім та членам постійної комісії обласної

ради за активну участь у роботі комісії та побажав спокійного мирного дня.
Також,  запитав  у  депутатів  постійної  комісії  про  наявні  доповнення  чи

зауваження по роботі комісії.
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У  відповідь,  Кайдаш  Ю.А.  запропонував  голові  комісії,  що  під  час
заслуховування доповідачів з того чи іншого питання запитувати у депутатів
про  необхідність  повної  доповіді,  враховуючи те,  що всі  матеріалі  з  питань
порядку денного у депутатів є.

Також, Кайдаш Ю.А. звернув увагу депутатів комісії на те, що зараз вже
частина  депутатів  служить  та  не  мають  можливості  фізично брати  участь  у
роботі  комісій.  А  далі  їх  кількість  буде  збільшуватися,  то,  як  пропозиція,
можливо  переглянути  регламент  роботи  як  комісій  так  і  самої  ради  щодо
проведення  засідань  і  голосування  з  питань,  щоб  рахувалися  голоси  від
більшості присутніх на засіданнях.

Голова комісії Собко М.О. висловив підтримку зазначених пропозицій.

Голова 
постійної комісії Максим СОБКО

Секретар комісії Андрій ТЕСЛЕНКО


